
Zápis z výroční členské schůze SCHČMBK MORAVA I. 
konané dne 14. 02. 2025 od 16 hod. ve Starči 

 

Přítomní : dle prezenční listiny   

Program : 

1. Zahájení  

2. Volba mandátové, návrhové a volební komise  

3. Zhodnocení činnosti za rok 2024 a plán práce na rok 2025  

4. Zpráva o hospodaření za rok 2024 a rozpočet na rok 2025  

5. Zpráva kontrolní komise  

6. Přijetí nových členů  

7. Volba předsedy oblasti a návrh na člena předsednictva SCHČMBK ČR z.s. 

8. Volba delegátů na VH svazu  

9. Diskuse  

10. Usnesení z VČS  

11. Závěr 

 

Ve stanovenou dobu se na VČS nedostavila nadpoloviční většina členů oblasti, proto po 
uplynutí doby uvedené ve stanovách SCHČMBK ČR z.s., byla v 17:00 hod zahájena 
náhradní  VČS se stejným programem jako řádná VČS. 

Řízením by pověřen Ing. Ladislav Svoboda 

 

1. + 2. Ing. Svoboda, uvítal přítomné a zahájil výroční schůzi SCHČMBK Morava I a přečetl 
návrh programu 

- pro hlasovalo…32…, proti ...0…, zdržel se …0…  Návrh přijat. 

a navrhl na  

-   zapisovatele  Ing. Josefa Holčapka 
pro hlasovalo…32…, proti ...0…, zdržel se …0…  Návrh přijat. 

-  členy mandátové komise  pp. František Durda a Zdeněk Kružík  
pro hlasovalo…32…, proti ...0…, zdržel se …0…  Návrh přijat.  

-      členy návrhové a volební komise pp.  Emil Brabenec, František Matoušek, Marta 
Neklapilová        pro hlasovalo…32…, proti ...0…, zdržel se …0…  Návrh přijat. 

Mandátová komise konstatovala, že je přítomno 32 členů ze 73, proto byla po 
uplynutí jedné hodiny zahájena náhradní VČS. 

 
 

     3.  Zpráva o činnosti za rok 2024 a plán práce na rok 2025 
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Tuto zprávu a plán práce přednesli společně pp. Anderle, Holčapek, Hemza, Sidimák. 

Ve své zprávě zhodnotili akce proběhlé v naší oblasti v uplynulém roce – výstavy a 
přehlídky Nevcehle, Sasov, Heraltice a zkoušky výkonnosti klisen Krevlický Dvůr a Rosice, 
závěrečné zkoušky v 60ti denním testu hřebců, kdy  hřebec chovatelky paní Simony 
Mášové získal nejvyšší bodové hodnocení a stal se vítězem testu. 

  4. Zpráva o hospodaření za rok 2024 a rozpočet na rok 2025  

       Zprávu o hospodaření za loňský rok a rozpočet na rok 2025 přednesla pokladní oblasti pí. 
Simona Mášová. 

 

5. Zpráva kontrolní komise  

    Zprávu kontrolní komise přednesl pan Petr Sidimák a konstatoval, že nebyl ynalezeny žádné 
nedostatky. 

6. Přijetí nových členů  

    O členství v SCHČMBK ČR z.s., oblasti MORAVA I požádali čtyři zájemci: pp. Carda, Sykora,    
Švejdarová, Kršňáková 

         pro hlasovalo…32…, proti ...0…, zdržel se …0…  Noví členové byli přijati. 

 

7. Volba předsedy oblasti a návrh na člena předsednictva SCHČMBK  

Na předsedu oblasti MORAVA I byl navržen pan Diviš Pavel 

     pro hlasovalo…31…, proti ...0…, zdržel se …1…  Návrh přijat, p. Diviš byl zvolen předsedou 
oblasti MORAVA I 

Na člena předsednictva SCHČMBK ČR z.s. byla navržena paní Simona Mášová.  

         pro hlasovalo…31…, proti ...0…, zdržel se …1…  Návrh přijat, pí. Mášová byla zvolena jako 
kandidát oblasti MORAVA I do předsednictva svazu. 

 

8. Volba delegátů na VH svazu  

     Byli navrženi tito delegáti na valnou hromadu svazu: 

Ladislav Svoboda, Radek Kocmánek, Jaroslav  Dobeš ,František  Durda, Rostislav Hemza,         
Pavel  Kodys, Josef Anderle, Karel Vrzáček, Pavel Diviš, Jaroslav  Denk, Josef Holčapek,               
Simona Mášová, Jiří Miler, Marta Neklapilová, Emil Brabenec. 

pro hlasovalo…32…, proti ...0…, zdržel se …0…  Návrh přijat, navržení byli zvoleni za delegáty 
na valnou hromadu svazu, která se bude konat 23. března 2025 ve Starči. 

 

9. Diskuse  

- proč nebyl uskutečněn Chovatelský den Třebíč v loňském roce 
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- proč odstoupil předseda oblasti a svazu, proč nepřišel na VČS, když se tato konala v místě jeho 
bydliště 

- kdy budou vyplaceny dotace za ZV klisen 

- při hodnocení koní na výstavách hodnotit slovně klady a zápory, ne jen říct bodové hodnocení 
nebo pořadí, protokol dávat chovateli 

 

10. Usnesení z VČS oblasti MORAVA I konané 14. 2. 2025 ve Starči 

     VČS: 

- bere na vědomí zprávu o činnosti za rok 2024 a plán práce na rok 2025 

- schvaluje zprávu o hospodaření oblasti za rok 2024 a rozpočet na rok 2025 

- schvaluje zprávu kontrolní komise 

- schvaluje volbu předsedy oblasti p. Pavla Diviše 

- schvaluje návrh na člena předsednictva pí. Simonu Mášovou 

- schvaluje delegáty na valnou hromadu svazu 

- ukládá členům oblasti zvýšit úroveň genofondu ČMBK 

pro hlasovalo…32…, proti ...0…, zdržel se …0… Usnesení bylo přijato. 

11. Závěr 

Zapsal: Josef Holčapek 
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